
VÝBOR RADY RODI ČOV pri ZŠ na Spojovej ul. č. 14 v Banskej Bystrici 
 
 
 
 
 
 

Z Á P I S N I C A č. 3  – 2012/2013 
zo zasadnutia Výboru Rady rodičov dňa 19.6.2013 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Prílohy: č. 1    Prezenčná listina 

č. 2  Správa o čerpaní financií z prostriedkov Rady rodičov v školskom roku   
          2011/12 
č.3  Návrh čerpania finančných prostriedkov na začiatok školského roka 2013/2014 

                
 

               
 
 
Prítomní:      podľa prezenčnej listiny 
 
 
Program: 
 

 1.  Otvorenie 
 

2. Čerpanie financií v školskom roku 2012/2013 
 

3. Návrh na čerpanie financií pre začiatok školského roka 2013/2014 
 

4. Informácia riaditeľa školy s hodnotením v školskom roku 2012/2013 
 

5. Diskusia 
 

6. Záver 
 
 
 
 
 
 
 
 



K BODU č. 1 
 

Zasadnutie výboru Rady rodičov otvoril predseda VRR Mgr. Bronislav Porteleky. 
 
 
K BODU č. 2 
 
 Predseda VRR Mgr. Bronislav Porteleky, predložil správu o čerpaní financií z 
prostriedkov Rady rodičov.  Správa bola jednohlasne schválená. Správa tvorí prílohu č.2 tejto 
zápisnice. 
 
 
K BODU č. 3 
 
 Predseda VRR Mgr. Bronislav Porteleky, predložil návrh čerpania financií z 
prostriedkov Rady rodičov na začiatok budúceho školského roka v celkovej výške 1 787.50 €.   
Návrh na čerpanie bol jednohlasne schválený prítomnými členmi, s tým, že predseda požiada 
o schválenie ostatných členov elektronickým spôsobom.  
Požiadavky tvoria prílohu č.3 tejto zápisnice. 
 

                
K BODU č. 4 
 
 Riaditeľ školy Mgr. Chmelík podal informácie o stave školských prostriedkov, 
o vykovaných a plánovaných opravách a o havarijných stavoch. Podal informáciu. Upozornil 
na zmeny v školskom poriadku o nutnosti kontroly detí v domácom prostredí o chovaní sa na 
internete. Riaditeľ podal správu o postupe školy v eliminovaní drogovej činnosti na škole 
a o stave drogovej čistoty. 
 
 
K BODU č. 5 
 
 V rámci diskusie  

- bol podaný návrh na presun zasadania RR vždy pred rodičovské združenia v triedach, 
aby bolo možné predniesť informácie z RR v triedach. 

- bola požiadavka na doplnenie stravovacieho systému o terminál s možnosťou zistenia 
aktuálneho objednaného jedla 

- predseda RR upozornil na neúčasť členov RR, čo spôsobuje problémy pri hlasovaní.  
  
 
K BODU č. 6 
  

Zasadnutie Výboru Rady rodičov ukončil predseda VRR Bronislav Porteleky. 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Miroslav Kovařík                                dňa: 19. 6. 2013 
 


